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ROA.RM.0002.1.2024 
   P R O T O K Ó Ł NR I/24 

z sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku 
z dnia 7 maja 2024 r. 

 
I Sesja Rady Miejskiej w Kamieńsku IX kadencji została zwołana przez Komisarza Wyborczego  
w Piotrkowie Trybunalskim Postanowieniem Nr 374/2024 z dnia 19 kwietnia 2024 r.  
Sesja odbyła się w sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Kamieńsku w godz. 1000 – 1145,  
zgodnie z porządkiem obrad ustalonym przez Komisarza Wyborczego w Piotrkowie Trybunalskim. 
 
Nagranie ww. obrad sesji:  
 

- https://kamiensk.sesja.pl/portal/videos/ddf7fb0e-6310-49e5-85ef-622315e9a2ad 
 

- płyta CD – załącznik Nr 17 do protokołu. 
 
Na stan 14 radnych obecnych na sesji 14 radnych.  
W załączeniu do protokołu – lista obecności radnych.                                                                     Załącznik Nr 1  
 
Na sesję zostali zaproszeni: Burmistrz Elekt – Jarosław Bąkowicz, Skarbnik Gminy Maria Ozga,  
Radca Prawny Urszula Kowalska – Smuga. 
Ponadto na sesji były obecne media.  
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności gości zaproszonych.                                                   Załącznik Nr 2 
 
Na sesję zostali zaproszeni również sołtysi z poszczególnych sołectw.   
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  
 

Porządek obrad ustalony przez Komisarza Wyborczego: 

1. Otwarcie sesji Rady Miejskiej przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji. 
2. Złożenie ślubowania przez Radnych Rady Miejskiej. 
3. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
4. Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej 
5. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 
6. Złożenie ślubowania przez Burmistrza. 
7. Sprawy różne. 
8. Zamknięcie sesji. 

 
p u n k t  1 

 

Otwarcie sesji Rady Miejskiej przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji. 
 
Otwarcia Sesji dokonał najstarszy wiekiem Radny Senior Pan Zdzisław Szczepanik, po czym odczytał 
Postanowienie Komisarza Wyborczego w Piotrkowie Trybunalskim z dnia 19 kwietnia 2024 r. w sprawie 
zwołania pierwszej sesji nowo wybranej Rady Miejskiej w Kamieńsku. 
 

Ww. postanowienie stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
Przewodniczący – Senior, radny Zdzisław Szczepanik, poprosił Przewodniczącą Miejskiej Komisji 
Wyborczej w Kamieńsku o wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnych Rady Miejskiej w Kamieńsku. 
Zaświadczenia kolejno odebrali: Pani Bąkowicz Marzena, Pani Grzybowska Agata, Pan Kęsicki 
Łukasz, Pani Kowalska Dorota, Pan Krawczyk Krzysztof, Pani Kubicka Sylwia, Pani Kułak Emilia, 
Pani Łęgowiak Ilona, Pan Ozga Marcin, Pan Smużyński Dominik, Pani Smużyńska Anita, Pan 
Szczepanik Zdzisław, Pan Wieczorek Grzegorz, Pan Zadumiński Jakub.   
 

p u n k t  2 
Złożenie ślubowania przez Radnych. 
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Przewodniczący – Senior, radny Zdzisław Szczepanik wyjaśnił, że odczyta tekst ślubowania a następnie 
najmłodszy radny Pan Marcin Ozga odczyta z listy obecności kolejno imiona i nazwiska radnych, którzy 
powstaną i wypowiedzą wg swojego wyboru, słowo „ślubuję” lub zwrot „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 
 

Następnie Przewodniczący – Senior poprosił wszystkich o powstanie i odczytał tekst ślubowania: 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki Radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.”  
 
Po odczytaniu roty wywołani kolejno radni złożyli ślubowanie. 
 
Przewodniczący – Senior, radny Zdzisław Szczepanik pogratulował radnym wyboru. Następie przeszedł 
do punktu 3. porządku obrad. 
 

p u n k t  3 
 
Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący – Senior radny Zdzisław Szczepanik poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kamieńsku. 
 

Radny Łukasz Kęsicki zgłosił kandydaturę radnej Sylwii Kubickiej. 
Radna Sylwia Kubicka wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący – Senior zaproponował powołanie 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej w celu 
przeprowadzenia głosowania tajnego i poprosił o zgłaszanie, co najmniej trzech radnych do pracy  
w komisji. 
 
Radna Agata Grzybowska zgłosiła kandydaturę radnej Marzeny Bąkowicz. 
Radna Marzena Bąkowicz wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 

Radna Ilona Łęgowiak zgłosiła kandydaturę radnej Anity Smużyńskiej. 
Radna Anita Smużyńska wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 

Radny Łukasz Kęsicki zgłosił kandydaturę radnego Jakuba Zadumińskiego. 
Radny Jakub Zadumiński wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący – Senior poddał pod głosowanie powołanie Komisji Skrutacyjnej w składzie: Pani 
Marzena Bąkowicz, Pani Anita Smużyńska, Pan Jakub Zadumiński. 
Głosowało 14 radnych. Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w ww. składzie głosowało 14 radnych.  
W wyniku głosowania Komisja Skrutacyjna w ww. składzie została przyjęta jednogłośnie. 
 

Protokół z ww. głosowania stanowi załącznik Nr 5 do protokołu 
 
 

Przewodniczący – Senior ogłosił 15 minut przerwy w celu ukonstytuowania się komisji i przygotowania 
kart do głosowania. 
Po przerwie (w godz. 1020 – 1035) Przewodniczący – Senior wznowił obrady i oddał głos Komisji 
Skrutacyjnej. 

 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, A. Smużyńska, przedstawiła regulamin głosowania na 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kamieńsku.  
 
Nie zgłoszono uwag. 
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Przewodniczący – Senior przeszedł do głosowania przedstawionego regulaminu. Głosowało 14 radnych. 
Za przyjęciem regulaminu głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania regulamin został przyjęty 
jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 6 
2) Regulamin głosowania na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kamieńsku – załącznik Nr 7 

 
Przewodniczący-Senior poprosił Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. 
 
Członek Komisji Skrutacyjnej, Radna Marzena Bąkowicz, rozdała karty do głosowania. Natomiast 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, Anita Smużyńska, poinformowała, że będzie czytać z listy kolejno 
radnych i prosi o podchodzenie i wrzucenie do urny kart do głosowania.         
 
Rada przystąpiła do aktu głosowania. 
 

Po wrzuceniu do urny karty przez ostatniego radnego Przewodniczący-Senior ogłosił 15-minutową 
przerwę w celu obliczenia głosów. 
Po przerwie (w godz. 1045 – 1100) Przewodniczący-Senior wznowił obrady i poprosił Komisję o podanie 
wyników głosowania. 
 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej A. Smużyńska odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej  
w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kamieńsku – Przewodniczącą Rady Miejskiej 
została wybrana radna Sylwia Kubicka. 
 
Oklaski na sali obrad. 
 
Przewodniczący-Senior odczytał uchwałę stwierdzającą wybór Przewodniczącej Rady Miejskiej  
w Kamieńsku.  
Następnie pogratulował Pani Sylwii Kubickiej wyboru na Przewodniczącą Rady Miejskiej w Kamieńsku. 

 
W załączeniu do protokołu: 

1)  Protokół Komisji Skrutacyjnej z wyboru na Przewodniczącego Rady – załącznik Nr 8 
2) Karty do głosowania – załącznik Nr 9 
3) Uchwała Nr I/1/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 07.05.2024 r. w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kamieńsku – załącznik Nr 10 
 
 

p u n k t  4 
 

Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący-Senior, Z. Szczepanik, dalsze prowadzenie sesji przekazał, nowo wybranej, 
Przewodniczącej Rady Pani Sylwii Kubickiej. 
 
Przewodnicząca Rady S. Kubicka podkreśliła, że zanim przejdzie do dalszej części obrad chciałaby 
powiedzieć parę słów, po czym powiedziała: „Drodzy Mieszkańcy Miasta i Gminy Kamieńsk, jeszcze raz 
chciałabym serdecznie podziękować za udział w wyborach samorządowych. Szczególne podziękowania 
kieruję do mieszkańców okręgu nr 5. To dzięki Państwa głosom po raz drugi będę miała zaszczyt 
reprezentować Was w Radzie Miejskiej. Dziękuję za Państwa zaufanie. Tu w dniu dzisiejszym dziękuję 
radnym z Komitetu Jarosława Bąkowicza Wspólna Gmina, Wspólne Miasto oraz pozostałym radnym za 
wybór mojej osoby na stanowisko Przewodniczącej Rady Miejskiej w Kamieńsku. Pragnę podkreślić, że 
gwarantuję Państwu pracę ponad podziałami na rzecz i rozwój naszej gminy  
i naszego miasta. Panie Burmistrzu, Państwo Radni, Drodzy Mieszkańcy, dziękuję bardzo.” 
 
Następnie, w związku z wyczerpaniem punktu 4., Przewodnicząca Rady przeszła do punktu 5. porządku 
obrad. 
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p u n k t  5  

Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodnicząca Rady S. Kubicka poprosiła radnych o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej w Kamieńsku. 
 
Radny Dominik Smużyński zgłosił kandydaturę radnego Marcina Ozgi. 
Radny Marcin Ozga wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady S. Kubicka poprosiła o zgłaszanie, co najmniej trzech radnych do pracy  
w Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny Krzysztof Krawczyk zgłosił wniosek: 

 Aby powołać Komisję Skrutacyjna w takim samym składzie jak była przy wyborze 
Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

 

Nie zgłoszono uwag. 
 

Członkowie Komisji Skrutacyjnej, powołanej do wyboru Przewodniczącego Rady, wyrazili zgodę na 
kandydowanie do Komisji Skrutacyjnej w celu przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady. 
 
Przewodnicząca Rady S. Kubicka poddała pod głosowanie powołanie Komisji Skrutacyjnej w składzie: 
Pani Marzena Bąkowicz, Pani Anita Smużyńska, Pan Jakub Zadumiński. Głosowało 14 radnych.  
Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w ww. składzie głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania 
Komisja Skrutacyjna w ww. składzie została przyjęta jednogłośnie. 
 

Protokół z ww. głosowania stanowi załącznik Nr 11 do protokołu 
 
Przewodnicząca Rady S.Kubicka ogłosiła 5 minut przerwy w celu przygotowania kart do głosowania. 
Po przerwie (w godz. 1105 – 1112) Przewodnicząca Rady wznowiła obrady i oddał głos Komisji 
Skrutacyjnej. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej A. Smużyńska, przedstawiła regulamin głosowania na 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kamieńsku.  
 
Nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady S.Kubicka poddała pod głosowanie przyjęcie przedstawionego regulaminu. 
Głosowało 14 radnych. Za przyjęciem regulaminu głosowało 14 radnych. W wyniku głosowania regulamin 
został przyjęty jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu:  
1) Protokół z ww. głosowania radnych – załącznik Nr 12 
2) Regulamin głosowania na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kamieńsku – załącznik Nr 13 

 
Przewodnicząca Rady S.Kubicka poprosiła Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. 
 
Członek Komisji Skrutacyjnej, Radna Marzena Bąkowicz, rozdała karty do głosowania. Natomiast 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, Anita Smużyńska, poinformowała, że będzie czytać z listy kolejno 
radnych i prosi o podchodzenie i wrzucenie do urny kart do głosowania.         
 
Rada przystąpiła do aktu głosowania. 
 

Po wrzuceniu do urny karty przez ostatniego radnego Przewodnicząca Rady ogłosiła 5-minutową przerwę 
w celu obliczenia głosów. 
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Po przerwie (w godz. 1118 – 1125) Przewodnicząca Rady wznowiła obrady i poprosiła Komisję o podanie 
wyników głosowania. 
 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej A. Smużyńska odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej  
w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kamieńsku – Wiceprzewodniczącym Rady 
Miejskiej został wybrany radny Marcin Ozga. 
 
Oklaski na sali obrad. 
 
Przewodnicząca Rady S.Kubicka odczytała uchwałę stwierdzającą wybór Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Kamieńsku, po czym zaprosiła Pana Wiceprzewodniczącego za stół prezydialny i oddała mu głos. 
 

W załączeniu do protokołu: 
1)  Protokół Komisji Skrutacyjnej z wyboru na Wiceprzewodniczącego Rady – załącznik Nr 14 
2) Karty do głosowania – załącznik Nr 15 
 

3) Uchwała Nr I/2/24 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 07.05.2024 r. w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Kamieńsku – załącznik Nr 16 

 
Wiceprzewodniczący Rady M. Ozga powiedział: „Chciałbym podziękować wszystkim radnym obecnej 
kadencji za dokonanie tego wyboru. I również chciałbym podziękować wszystkim mieszkańcom z okręgu 
numer 4, którzy postawili na moją kandydaturę, zaufali mi i powierzyli ten mandat, jakże zaszczytny.  
Także jeszcze raz wszystkim bardzo dziękuję. No i zabieramy się do owocnej pracy, mam nadzieję. 
Dziękuję jeszcze raz wszystkim serdecznie.” 
 
W związku z wyczerpaniem punktu 5., Przewodnicząca Rady przeszła do punktu 6. porządku obrad. 
 

p u n k t  6  
Złożenie ślubowania przez Burmistrza. 
 
Przewodnicząca Rady S.Kubicka zwróciła się do Burmistrza Kamieńska Pana Jarosława Bąkowicza  
i poprosiła o złożenie ślubowania. 
 
Burmistrz elekt Pan Jarosław Bąkowicz, w obecności Przewodniczącej Rady Miejskiej, Radnych  
oraz przybyłych gości, powiedział:  
„Obejmując urząd Burmistrza Kamieńska uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu,  
a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy 
Kamieńsk. Tak mi to dopomóż Bóg.” 
 
Przewodnicząca Rady S. Kubicka pogratulowała Panu Burmistrzowi objęcia urzędu Burmistrza 
Kamieńska. Następnie oddała głos Panu Burmistrzowi.  
 
Burmistrz J. Bąkowicz podkreślił, że jest to dla niego bardzo wzniosły moment i mimo że ma za sobą 
wiele wystąpień publicznych to takiego jeszcze nie miał, więc prosi o zrozumienie i wybaczenie, że będzie 
się troszeczkę wspierał kartką, na której napisał kilka słów. Następnie powiedział:  
„Chciałbym, na początek zacząć od pewnej ciekawostki, ponieważ nigdy nie wierzyłem w magię liczb 
natomiast w tym momencie się ona nieco zadziała. A dlaczego? 7 marca, czyli 2 miesiące temu 
inaugurowaliśmy naszą kampanię wyborczą. 7 kwietnia odbyły się wybory samorządowe, zwycięskie 
zarówno dla mnie jak i dla naszego Komitetu. Dziś mamy 7 maja, czyli zaprzysiężenie mojej osoby,  
jak i Państwa Radnych. Zatem można powiedzieć, że ta siódemka nam tutaj przyświeca. A tak idąc może 
kawałek dalej.. Pani Skarbnik, mam nadzieję, że niebawem także jakieś 7 milionów wpadnie z dotacji 
unijnej bądź zewnętrznej. Na pewno nie pogardzimy. Kiedy dwa miesiące temu rozpoczynaliśmy kampanię 
wyborczą zdawałem sobie sprawę, że będzie to trudne zadanie przed nami. Jednak realne do wykonania. 
Ciężko pracowaliśmy przez całą kampanię, łącznie z całym moim Komitetem i to przyniosło pozytywne 
efekty dla nas. Ja zostałem burmistrzem i mamy stabilną większość w Radzie Miejskiej. W tym miejscu 
pragnę serdecznie podziękować mieszkańcom całej naszej gminy za taki właśnie wybór. Ale też przede 
wszystkim chcę podziękować za wysoką frekwencję. Po raz kolejny jesteśmy gminą, w której ta frekwencja 
jest jedną z najwyższych. To pokazuje jak bardzo chcemy decydować o najbliższej okolicy.  
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Jest to naprawdę wspaniałe. A co ważne jeszcze? Wybory samorządowe tak naprawdę są wg mnie 
najważniejszymi wyborami dla każdego Polaka, bo decydujemy o najbliższej naszej okolicy, czyli okolicy, 
na którą mamy największy wpływ i która nas najbardziej dotyka. Wyniki wyborów pokazały, że mieszkańcy 
potrzebowali zmian, chcieli powiewu świeżości. Zmienili nie tylko burmistrza, ale tak na dobrą sprawę 
wymienili praktycznie całą radę, ponieważ z rady została trójka radnych ubiegłej kadencji, w tym też 
również ja. Ale ten mandat musiałem złożyć z racji wyboru na burmistrza. Także na dzień dzisiejszy  
w radzie mamy tylko dwóch radnych z poprzedniej kadencji. Cała reszta są to nowi radni. Także przed 
Państwem (mam tu na myśli Państwa Radnych) też duże wyzwanie. Od razu też składam gratulacje za 
wybór na ten urząd. I tak jak powiedział Pan Wiceprzewodniczący od razu się zabieramy do pracy.  
 

Chciałbym się też odnieść do trochę niemiłej sytuacji, ponieważ poprzedni burmistrz nie znalazł czasu 
na to, aby w ciągu miesiąca przekazać mi bieżące sprawy. Nie znalazł czasu, aby się ze mną spotkać, 
chociażby poznać z pracownikami urzędu czy jednostek podległych. To teraz dopiero przede mną. Także 
uważam, że musiałem o tym powiedzieć, ponieważ te pierwsze dni, bądź nawet tygodnie będą dla nas 
dużym wyzwaniem. Ale spokojnie, poradzimy sobie z tym. Więc proszę o taką wyrozumiałość. Ale jestem 
pewien, że tą wyrozumiałość mam od Państwa, ponieważ przez ten miesiąc tyle ciepłych słów, gratulacji, 
jakie do nas dotarły, naprawdę wielki szacunek dla Państwa. Bardzo za to dziękuję, bo jest to dla nas 
bardzo duże wsparcie i wiemy, że za nami stoją mieszkańcy. I to jest najważniejsze. Bo my tutaj jesteśmy 
właśnie dla Państwa. I tak też będzie przez całą tę kadencję. Przed nami, uważam, przełomowy okres. 
Zrobimy wszystko abyśmy wreszcie wypłynęli na szerokie wody rozwoju gminy Kamieńsk. Zacznę, tak jak 
powiedziałem, od zapoznania się oczywiście z kadrą urzędu, ze sprawami bieżącymi, a także od 
przeprowadzenia audytu otwarcia, żeby zobaczyć jak poprzednia władza zarządzała gminą i w jakiej 
kondycji tę gminę zostawiła.  

Na pewno spotkamy się z mieszkańcami w każdym sołectwie i takie spotkania będziemy organizowali 
przez cały okres trwania kadencji. Jest to bardzo ważne. Na to zwracali mi mieszkańcy uwagę w każdym 
miejscu, gdzie tylko byłem w trakcie kampanii. Równolegle oczywiście zajmiemy się programem 
rewitalizacji, tworzeniem strefy przemysłowej, strategią rozwoju mieszkalnictwa z nastawieniem na 
budowę bloków, rozwojem turystyki, budową tras rowerowych czy też utworzeniem Domu Kultury Sportu  
i Turystyki, o czym mówiłem też w kampanii wyborczej. Na pewno czeka nas też reorganizacja Urzędu 
Miejskiego z racji tego, że utworzymy Biuro Obsługi Mieszkańców i Przedsiębiorców, chociażby.  
To wpłynie na tę reorganizację. 

Widzę też na sali, tutaj obok nas, przedstawicieli wielu instytucji, stowarzyszeń, klubów, osób 
prywatnych. To wielka oznaka szacunku Państwa do naszej gminy jak i do jej przedstawicieli. Bardzo, 
bardzo Państwu dziękuję za tę obecność. Jest to bardzo ważne dla nas. Za chwilę będziemy mieli okazję z 
każdym się spotkać i porozmawiać. Także naprawdę wielkie ukłony dla Państwa, bo pokazuje to, że w 
sercu nosicie gminę Kamieńsk. Tak jak i również ja. Jest to gwarancja również dobrej współpracy, która 
ma na celu rozwój naszej gminy. 

 

Kończąc, jeszcze raz pragnę podziękować za wybór mojej osoby na stanowisko burmistrza. Tak jak słychać 
jestem pełen w emocjach, czuję się wzruszony. No, ale też z jednej strony szczęśliwy. Po prostu tak jak 
zwykły człowiek czuje się szczęśliwy, że, no, w pewnym sensie też wygrałem jakieś zawody. Tak? Ale nie  
o to chodzi, ponieważ zdaję sobie sprawę jak duża odpowiedzialność ciąży na moich barkach. Jak duża 
odpowiedzialność ciąży na barkach również Państwa Radnych, którzy siedzą tutaj obok mnie.  
Podczas 300-kilometrowego spaceru po gminie, bo tyle zrobiłem w trakcie kampanii, poznałem 
oczekiwania mieszkańców. Wiem jak one są duże. Jednak to na naszej drużynie Państwo postawiliście  
znak x, czyli daliście nam kredyt zaufania. Pragnę wszystkich zapewnić, że nie zmarnujemy tego potężnego 
kapitału. Bardzo dziękuję za uwagę i oczywiście zapraszam do współpracy.” 
 
Przewodnicząca Rady S.Kubicka podziewała Panu Burmistrzowi za wystąpienie. Następnie, w związku z 
wyczerpaniem punktu 6. przeszła do punktu 7. porządku obrad. 
 

p u n k t  7  
Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych, jako pierwszy głos zabrał Radny Powiatu Radomszczańskiego Pan Jacek Krupa  
i odczytał list następującej treści: „Szanowny Panie Burmistrzu, z okazji wyboru na Urząd Burmistrza 
Kamieńska, proszę przyjąć moje serdeczne gratulacje i życzenia wielu sukcesów w pełnieniu tak 
zaszczytnej i odpowiedzialnej funkcji. Pana wybór jest ważnym świadectwem zaufania wyrażonego przez 
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mieszkańców i poparcia udzielonego przez lokalną społeczność. Wyrażam przekonanie, że czas 
sprawowania przez Pana publicznej służby będzie okresem intensywnego rozwoju, podejmowania 
ambitnych przedsięwzięć, a także budowania relacji społecznych opartych na wspólnych wartościach  
i zasadach. Deklarując swoją pomoc i wsparcie w podejmowanych działaniach, życzę Panu satysfakcji  
z zajmowanego stanowiska, wytrwałości w dążeniu do realizacji obronnych celów oraz wszelkiej 
pomyślności w życiu osobistym. Z wyrazami szacunku, z najlepszymi życzeniami, Jacek Krupa, radny Rady 
Powiatu Radomszczańskiego.  
Dodał: „Korzystając z tej okazji chciałbym również złożyć tu gratulacje dla Przewodniczącej Sylwii 
Kubickiej oraz Wiceprzewodniczącego Marcina Ozgi. Pozostałym radnym życzę udanej kadencji, dobrej i 
spokojnej współpracy z Burmistrzem oraz z całą Radą Powiatu. Dziękuję.” 
 

W dalszej części obrad Przewodnicząca Rady S.Kubicka zaprosiła – jeśli ktoś ma takie życzenie – do 
składania gratulacji Panu Burmistrzowi.  
 
Gratulacje Burmistrzowi Kamieńska, Panu Jarosławowi Bąkowiczowi, złożyli: przedstawiciele PSL-u, 
przedstawiciele Kół Gospodyń Wiejskich działających na terenie Gminy Kamieńsk, przedstawiciele 
Sołtysów oraz mieszkańcy obecni na sesji. 
 

Oklaski na sali obrad. 
 
Burmistrz Kamieńska J. Bąkowicz dziękując za gratulacje, kwiaty i życzenia powiedział:  
„Bardzo Państwu dziękuję. Naprawdę, tak jak powiedziałem wcześniej, jest to wielki szacunek wyrażony 
przez Państwa w kierunku gminy oraz jej przedstawicieli. Naprawdę, jest mi bardzo miło. Myślałem, że 
emocje opadną, ale one są jeszcze większe. Ale dziękuję bardzo. I tak jak powiedziałem, ze swojej strony 
gwarantuję współpracę z każdym. Zapraszam z każdym pomysłem. Usiądziemy, porozmawiamy.  
Też z Panią Skarbnik się pochylimy nad wieloma rzeczami (czy też z prawnikami), które można 
zrealizować. Ale jesteśmy, tak jak powiedziałem, tutaj dla was. Żadna z osób nie pozostanie bez pomocy. 
Także dziękuję bardzo jeszcze raz. Jest to bardzo miły dla mnie dzień. No i idźmy dalej w obrady. Także 
dziękuję serdecznie jeszcze raz.” 
 
Następnie głos zabrał Pan Marek Pawlik – mieszkaniec Kamieńska – i zapytał o szkołę w Gorzędowie: 
„Panie Burmistrzu, ja mam takie pytanie. Czy jest zasadne utrzymywanie w Gorzędowie szkoły? Tam w 
sumie, jak orientuję się, 30 dzieci chodzi do szkoły. Jaki jest koszt – nie wiem czy akurat Pan będzie 
wiedział – jaki jest koszt utrzymania tej szkoły?” 
 
Burmistrz J. Bąkowicz podkreślił, że jest to dobre pytanie do dyskusji na chociażby jedną z najbliższych 
komisji oświaty, żeby się nad tym pochylić. Dodał: „Tak jak powiedziałem we wstępie. Niestety Pan 
mijający „włodarz” nie przekazał mi spraw bieżących, jak i wszystkich dokumentów. Jako były radny mam 
ogólne pojęcie na temat tejże szkoły. Natomiast, tak jak zapowiadałem w kampanii wyborczej, ja zrobię 
wszystko żeby tę szkołę uratować, bo do tej pory, w mojej opinii, nic się nie zadziało żeby tę szkołę 
ratować. Ta szkoła to miejsca pracy. No, przede wszystkim jest to miejsce edukacji dla tamtejszych dzieci. 
 I trzeba zrobić, musimy usiąść i przemyśleć, jak tę szkołę uratować. Ja ten pomysł przedstawiłem  
w kampanii wyborczej. Przede wszystkim tam trzeba sprowadzić ludzi młodych. I w tym kierunku będę 
szedł. Jeśli znajdą się osoby, chociażby z Gorzędowa, które również uznają, że jest to zły pomysł? Tak jak 
powiedziałem będziemy robili różnego rodzaju konsultacje. Natomiast na dzień dzisiejszy ja mam pomysł 
ratowania tej szkoły. Dziękuję bardzo.” 
 
Pan Marek Pawlik: „Ale czy to jest zasadne jeśli mówi się o kosztach?” 
 
Burmistrz J. Bąkowicz odpowiedział: „Wie Pan, co? Ktoś mądry kiedyś powiedział coś takiego, że nie 
wszystko, co się opłaca warto, ale nie wszystko, co warto się opłaca. Więc wie Pan, trzeba też rozważyć 
wiele rzeczy. Czasami warto dołożyć żeby coś utrzymać, a czasami odwrotnie. Jeśli coś, mimo że się 
opłaca nie przynosi efektów należy z tego zrezygnować. Ale to musi się odbywać na drodze – raz – dialogu 
z mieszkańcami, w tym przypadku Gorzędowa, i racjonalnych decyzji.” 
 



 8 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że na wniosek Pana Burmistrza Jarosława Bąkowicza w dniu 
dzisiejszym na godzinę 13-tą zostaje zwołana II nadzwyczajna Sesja Rady Miejskiej. Natomiast materiały 
radni otrzymają zaraz po tej sesji. 
Następnie, w związku z wyczerpaniem punktu 7., Przewodnicząca Rady przeszła do punktu 8. porządku 
obrad. 

 
p u n k t  8 

Zamknięcie sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Sylwia Kubicka podziękował radnym i zaproszonym gościom za przybycie i udział 
w sesji, następnie zamknęła I sesję Rady Miejskiej w Kamieńsku IX kadencji. 
 
 
W załączeniu do protokołu: 
- płyta CD z nagraniem obrad I Sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku – załącznik Nr 17 
 
 
 
Protokołowała: H. Bąkowicz  

                                                                      Przewodnicząca Rady Miejskiej  
                                                                Sylwia Kubicka 

 
 


